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We zijn inmiddels alweer zo'n 2 maanden geleden begonnen met de aftrap van jullie gebruik van Voyager. 
Het lijkt me goed dat wij binnenkort nog eens bij jullie langs komen om het huidige gebruik te evalueren en 
wat meer richting te geven aan de rest van het jaar. 
  
Aangezien wij redelijk flexibel zijn, leg ik even de bal bij jullie: Wanneer is voor jullie een goed moment 
om deze bijeenkomst te houden? 
  
Met vriendelijke groet,  
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